
 

 

                                     

 

Persbericht Forum voor Democratie in het Europees Parlement – 26 januari 2024 

Marcel de Graaff, Europarlementariër voor Forum voor Democratie (FVD), heeft een brief gestuurd 

naar het Europees Geneesmiddelenbureau (EMA) en vragen gesteld aan de Europese Commissie 

waarin hij zijn zorgen uit over de beweringen dat bijwerkingen van Covid-19-vaccins mogelijk uit 

databases zijn verwijderd. De brief volgt op een publicatie* die aantoont dat er aanzienlijke aantallen 

bijwerkingen, waaronder sterfgevallen en ernstige complicaties, uit de EMA databases verwijderd 

zouden zijn.  

De Graaff is niet verbaast over de onthullingen, al jaren wijst hij samen met de FVD op de gevaren van 

de Covid-19 vaccins die maar al te graag verdoezeld worden door de mainstreammedia, politiek en 

zelfs toezichthouders. 

De Graaff: “Het verwijderen van bijwerkingen uit de EMA databases roept serieuze twijfels op over de 

integriteit van de EMA. Hoewel we wereldwijd kampen met oversterfte en tal van serieuze en 

gevaarlijke bijwerkingen (zoals myocarditis) bekend zijn, kunnen de werkelijke aantallen van 

bijwerkingen nog veel ernstiger zijn dan we tot nu toe dachten”, aldus De Graaff. 

De Graaff staat erop dat zowel de EMA als de Europese Commissie volledige openheid van zaken 

geven over alle de verwijderde bijwerkingen die zijn doorgevoerd in de databases. 

De Graaff: “De overheid heeft  onze burgers de vaccins opgedrongen. Zonder een prik en tal van 

boosters werd je weg gezet als paria, als gevaar voor de samenleving en kwam je nergens meer 

binnen zonder QR-code. Waar we voor waarschuwden wordt werkelijkheid en veel gevaccineerden 

overlijden of hebben last van serieuze bijwerkingen. Er moet volledige transparantie komen over de 

risico's van deze experimentele mRNA-vaccins die nog steeds gezet worden.” 

Zowel de brief aan de EMA als de schriftelijke vraag aan de Europese Commissie zijn 

medeondertekend geworden door Joachim Kuhs en Bernhard Zimniok, beiden Europarlementariërs 

voor de Alternative für Deutschland (AFD). 

Afgelopen herfst heeft De Graaff ook al een brief naar de EMA gestuurd waarin verzocht werd de 

Covid-19-vaccins op te schorten vanwege ineffectiviteit en gezondheidsgevaren. De EMA heeft 

daarop gereageerd door De Graaff gelijk te geven: de vaccins werden inderdaad onterecht gezien als 

een manier om groepsimmuniteit te bereiken. 

 

 

 

 

* www.covid-factuel.fr/2024/01/20/quand-lema-fait-disparaitre-les-effets-secondaires-des-vaccins/ 


